
 

p  Lead Acupuncturist Wanted – New Lynn Acupuncture (Under New 

Management) 
Join a growing team focused on true healing and long-term wellness. 
New Lynn Acupuncture is under new leadership and we're looking for a Lead 
Acupuncturist who is open-minded, skilled, and passionate about more than just 
treating pain. We’re a team that values traditional wisdom, clinical integrity, and the 
art of helping people heal deeply — not just quickly. 

 Who We’re Looking For: 

• Minimum 1 year of clinical experience 
• Open to long-term care models and preventative wellness, not just pain 

relief 
• Strong patient communication and confidence in treating a wide range of 

conditions 
• Growth-oriented, professional, and ready to take initiative 
• Registered with CMCNZ and ACC 

 What We Offer: 

• Contractor role with negotiable commission based on experience and 
caseload 

• Opportunities to lead and shape patient care systems 
• Friendly, mindful, and supportive team culture 
• Steady patient flow with the chance to grow your following 
• Located in a central, well-established clinic in New Lynn, Auckland 

 Bonus: 
We support ongoing education with an annual training allowance and encourage 
practitioner development through regular reflection and wellness practices. 

 How to Apply: 
Send your CV and a brief cover letter to: 
fortstress@gmail.com 

 For questions, call Johnson Su: (022) 521 8638 



 新管理團隊招募主治中醫師 — New Lynn Acupuncture 

誠邀有志於長期養生與整體療癒的你加入我們 

New Lynn Acupuncture 正式邁入新管理階段，我們正在尋找一位主治中醫針灸師，

期待你不僅關注疼痛緩解，更願意引導病人走向長期健康與身心平衡。 

 我們希望你具備以下條件： 

• 至少 一年以上臨床經驗 

• 對 預防保健與長期療程規劃有熱忱，而非僅限於緩解疼痛 

• 能夠獨立看診並與病人建立信任關係 

• 具備良好溝通能力，並樂於與團隊共同成長 

• 需註冊於 CMCNZ 和 ACC 

 職位資訊： 

• 合約制，可商議抽成比例，依經驗與每週看診量而定 

• 穩定病源，輕鬆開展個人口碑 

• 團隊支持、尊重專業並重視自我提升 

• 地點便利：奧克蘭 New Lynn 中心位置，診所設備完善 

 額外福利： 

我們鼓勵持續學習，每年提供進修津貼，支持參與專業課程與認證。團隊氛圍注重覺

察與正念，提倡療癒者自身的身心平衡。 
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